



Senior executives from MTR Corporation Limited and their project team.
香港鐵路有限公司高級行政人員及其工程項目團隊。



Mr. Poon Yung, Chairman of Great Harvest Group (left) and the representatives from MTR Corporation Limited and CK Construction Management Limited are holding the key together.
興聯集團主席潘榕先生、香港鐵路有限公司代表及長江實業集團有限公司代表於台上手持門匙合照。

West Rail Tsuen Wan West Station TW5 Bayside (Phase 1) Project Completion Ceremony

14 December 2018

A ceremony was held on 14 December 2018 to celebrate the completion of West Rail Tsuen Wan West Station TW5 Bayside (Phase 1) Project, which marked the successful completion of the largest contract ever undertaken by the Group. It is our honor to have the senior executives from MTR Corporation Limited and from Cheung Kong Construction Management Limited to join this cheerful event. The staff who have worked on this project were also joined to share the joyful time together.

All the guests and staff were entertained by a video presentation that illustrates the project's monthly progress and milestones, the difficulties and the problems that the project team were encountered and resolved during construction, and the safety management system that was adopted in this project. The video also presented the quality changes to the station outlook and surrounding environment after the project development.

A dragon and lion dance show and Bai Sun ceremony were arranged after the video presentation, followed

by food and beverage served to all the guests and staff. Meanwhile, the guests and staff were invited to take group photo for this memorable day.

精進於 2018 年 12 月 14 日舉行了荃灣西鐵站第一期上蓋海之戀項目完工分享會，標誌著本集團歷來最大的合約順利竣工。有份參與這個工程項目的員工均有出席會場。當日亦十分榮幸能邀請到香港鐵路有限公司及長江實業集團有限公司的高級行政人員抽空親臨，共同分享歡樂時刻。

於完工分享會上，本集團播放了一段短影片，向所有嘉賓和員工展現海之戀整個項目的每月進度和里程碑，包括項目團隊於施工期間所面對的困難及其解決方案，以及項目中所採用的安全管理系統。影片還介紹了項目發展後為車站外觀及周邊環境所帶來的優質變化。

影片完結後更有舞龍獅表演和拜神儀式。而在儀式完結後，我們亦提供餐飲到會給來賓享用。所有來賓和員工同時亦被邀請上台合照留念。